Classes arrangements for Typhoon/ Rainstorm conditions

1) All classes will be cancelled when typhoon signal no.8 or higher /Black rainstorm signal / Red rainstorm signal is hoisted

No make-up class will be arranged. school fee is non refundable.

2) Arrangements for Typhoon Signal No.8 or higher:

During class - All classes will end immediately.

Parents should pick up the students as soon as possible.

Cancel before 7 am - All classes remain unchanged.

Cancel before 1 pm - Classes start after 3 pm will be unchanged.

Cancel after 1pm - All classes will be cancelled.

3) Arrangements for Black / Red Rainstorm Signal:

During class - Classes in session will be completed at the scheduled time.

Parents could pick up the students by their own decisions. But student cannot leave on their own.

Cancel before 7 am - All classes remain unchanged.

Cancel before 1 pm - Classes start after 3 pm will be unchanged.

Cancel after 1 pm - All classes will be cancelled.

特別天氣課程安排

- 1) 當八號或更高風球、黑色或紅色暴兩警告訊號懸掛時,全校停課,取消的課程將不另補課。 學費將不得扣除或退還。
- 2) 八號或更高風球之安排:

上課時間內懸掛-所有班別立即停課,家長需即時接回學生

早上七時前除下-全日課程同常

下午一時前除下-下午三時或以後之課程照常

下午一時後仍然懸掛-全日停課

3) 黑色或紅色暴雨警告訊號之安排:

上課時間內懸掛 - 繼續上課,並按照正常時間下課。家長可自行決定提早接回學生,但學生不 得自行早退。

早上七時前除下-全日課程同常

下午一時前除下-下午三時或以後之課程照常

下午一時後仍然懸掛-全日停課



Agnes Huang School of Ballet

13Aug2014